
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 220

Kan ministeren i tilknytning til ”Orientering om Rigsadvokatens og Rigspolitiets seneste til-

tag i teledatasagen” af 30. august 2019 vedrørende Rigspolitiets meddelelse om brug af

eksterne konsulenter, oplyse, hvorfor der ikke tidligere i forløbet for teledata-sagen er

iværksat en ekstern undersøgelse af anvendelse af teledata i straffesager, samt undersø-

gelse af hvorvidt og i hvilket omfang, der sker kvalitetskontrol af teledata?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Hegaard (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Hegaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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